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Op 7 februari 2019 ontvingen wij vragen van CDA - Tess van de Wiel over geluid A58 op basis van 
artikel 40 Reglement van Orde. Hieronder treft u de gestelde vraag of vragen aan, met het daarbij 
behorende antwoord: 
 
De fractie CDA Goirle Riel is benieuwd naar wat er gebeurt met de geluidsoverlast van de A58. We 
horen vanuit onze achterban geluiden dat er bij de ontwikkeling van Willemsbuiten afgesproken 
zou zijn dat zowel Tilburg als Goirle een wal zouden aanbrengen. Klopt dit? Is deze afspraak 
inderdaad gemaakt?  
 
Er zijn bij de ontwikkeling van Willemsbuiten geen afspraken gemaakt over een geluidswal aan 
Goirlese kant. Tilburg heeft een onderzoek laten uitvoeren naar het functioneren van de onlangs 
geplaatste geluidswal aan Tilburgse zijde. In augustus is een afspraak gepland om dit met Tilburg te 
bespreken. Daarna zullen de resultaten met de gemeenteraad worden gedeeld en vervolgens ook 
naar inwoners worden gecommuniceerd. 
 
Daarnaast vragen wij ons af waarom er op het terrein van waar vroeger De Bocht zat niet meer 
ontwikkeld wordt? Ligt het daar stil vanwege de geluidsoverlast? Of zijn er andere redenen voor?  
 
De herontwikkeling van locatie de Bocht ligt stil vanwege interne dossieroverdracht, niet vanwege 
geluidsproblematiek. Wel speelt geluid uiteraard een grote rol op deze locatie. 
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